
Møtereferat 
FAU Haukeland skole  

 

Tid/sted: Digitalt, 23. mars 2021 kl. 19.00-21.00 
 
Til stede: Ruth Ammann (1B), Marta Faraloni (1B), Frederik Halvorsen (1C), Mai Fjellbirkeland (2A), 

Esther K. Gundersen  (2B), Kjersti Sundland (3A), Helene Karlsen (3B), Iselin Alvheim Åsnes (3C), 
Lena Bergtun Eliassen  (4A), Cathrine Neumann-Fagereng (4A og 6A), Marta Faraloni (4B), Anne 
Marie Vigeland  (5B), Søren Vindfeld (5B), Magnar K. Taule (6A), Gudmund Ågotnes  (6B), 
Christian Hjemmen (6C), Christian Irgens (7 gul-grønn), Trym Trovik (7 svart-hvit) og Siv Nyegaard 
(rektor).  

Fravær (uten stedfortreder): Ørjan Lindøe (1A), Ketil Christensen (2C), Astrid Olsnes Kittang (5C), Amina 
Ali Amin (7 rød-blå) 

 
Kontaktadresse FAU: fau.haukeland@outlook.com  
 
1. Innkalling, agenda og referat fra forrige møte 

Konklusjon: Referat fra forrige møte var godkjent av Styret og gruppelederne og publisert på skolens 
hjemmeside før møtet. Det ble godkjent av FAU på møtet. Agenda og innkallingen ble godkjent.   
   

2. Nytt fra Styre 
2.1. Jubileumsprodukter 

Bakgrunn: Styret foreslår å markere skolens 175 årsjubileum ved å selge jubileumsprodukter. 
Hensikten er både “teambuilding/merkevarebygging” og å generere inntekter til FAU. Forslaget 
er å kjøpe paraplyer og skolegensere av høy kvalitet og la paraplyene (til foreldre og tidligere 
elever) subsidiere skolegenserne (til elevene). Det foreslås også å bruke sponsormidler for å 
redusere prisen på genserne ytterligere. Elever som ikke bestiller bør få genserne gratis. 
Foreslått tempoplan er å ta opp bestilling før sommeren og levere til høsten. Planen forutsetter 
at det nedsettes en arbeidsgruppe med kompetanse på design, innkjøp og økonomi og at FAU 
slutter seg til forslaget.  
Diskusjon: Det kom flere innspill om at skolegensere kan føre til utenforskap hvis enkelte ikke 
kjøper. Det ble også påpekt at ideen burde diskuteres med elevrådet inkl. detaljer knyttet til 
tekst (“Vil og kan siden 1846”, “Trivsel, samarbeid og læring” eller et nytt slagord). Det var ingen 
motforestillinger mot diskret sponsing (kun hederlig omtale på bestillingsskjema).  
Konklusjon: Forslaget fikk ikke den støtten Styret hadde forventet. FAU representantene ble 
oppfordret til å ettersende innspill/forslag etter møtet. Styret vil ta stilling til om forslaget 
skrinlegges eller om det legges frem et mer konkret forslag på neste møte.       
     

2.2. Nominasjon av Kristin Sandberg til Akademiets lærerpris 

Orientering: Rune Johan Krumsvik har barn på 7. trinn og foreslo å nominere Kristin Sandberg til 

Det Norske Videnskaps-Akademis lærerpris. Forslaget begrunnes med hennes langvarige innsats 

i matematikkfaget (inkl. utgivelsen av heftet “Klar for Ungdomsskolen”) og hennes evne til å 

følge opp alle elever, skape læringsiver og skape fellesskap i klassen. Sistnevnte ble særlig 

synliggjort for foreldrene i perioden med digital hjemmeskole. Forslag hadde full støtte i Styret, 

men siden FAU også nominerte Sandberg til Holmboeprisen i 2019 ble FAU først forespurt om 

det finnes andre kandidater. Ingen kandidater ble meldt inn og Styret sendte inn nominasjonen 
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med gode støttebrev fra Krumsvik og Rektor.    

  

3. Nytt fra arbeidsgruppene 

3.1. Arrangement/Dugnad  

Kontaktadresse: arrangement.fau.haukeland@outlook.com  

17. mai: Arbeidsgruppen knyttet til 17. mai har begynt sitt arbeid, men det ble ila. møtet klart at 

det er mer realistisk at skolen gjennomfører et 17. mai arrangement i skoletiden i dagene før 17. 

mai enn å gjennomføre et fysisk arrangement på 17. mai. 

Oppfølging: Arbeidsgruppen undersøker om Rema eller Bunnpris vil sponse is til 

skolearrangement. Rektor orientering FAU om skolens 17. mai planer på neste møte. Rektor 

informerer arbeidsgruppen hvis det likevel blir mulig å arrangere noe på 17. Mai. Gruppen vil 

stille opp på kort varsel for å gjennomføre dette.  

  

3.2. Eiendom/Trafikk   
Kontaktadresse: eiendom.haukeland.fau@outlook.com 
Gangfelt i krysset mellom Fjellveien, Ole Irgens vei / Washingtonsvei: Gruppen har nylig fått en 
tilbakemelding fra Bymiljøetaten som konkluderer med at ingen av de foreslåtte tiltakene vil bli 
gjennomført. Gruppen vil vurdere om dette bør følges opp. 
  

3.3. Ettermiddagsaktiviteter 
Kontaktadresse: aktivitet.haukeland.fau@outlook.com  
Søknad om midler til aktiviteter i 2021/2022: Kommunen har enda ikke utlyst midler, og 
gruppen legger til grunn at det er mest realistisk å planlegge for aktiviteter fra og med høsten 
2021. Gruppen vil søke om midler til de samme aktivitetene som i fjor (Sjakk, koding, baking, 
teater, tegning) og vurderer i tillegg å søke om midler til dans og språkkurs. SFO har gitt 
tilbakemelding om at 3-4 trinn bør prioriteres, siden 1-2 trinn allerede har mye program i SFO-
tid. Elevrådet foreslo tennis, fotball og friidrett. Arbeidsgruppen ønsker ikke å konkurrere med 
eksisterende tilbud, men vurderer å søke om midler fotballmål for å støtte opp om 
fotballtreningen som tilbys på kunstgressbanen idag.    
 

3.4. Skole/Hjem 
Kontaktadresse: skolehjem.haukeland.fau@outlook.com 
Foreldremøter: Det skal gjennomføres digitale foreldremøter i regi av Barnevakten 8. april. 
Rektor sender ut en påminnelse og påloggingslink noen dager før. 
 

4. Rektor orienterer.  

4.1. 1. trinn 2021-2022  

1. trinn utgjør 60 elever fra 20 barnehager. Dette er en elev mer enn det utgående trinnet (7. 

trinn). Det gjennomføres digitalt foreldremøte 2. juni, førskoledag 10. Juni , SFO oppstart 2. 

august og første skoledag 16. august. Rektor ba om innspill til forbedringer fra fjorårets 

førstetrinn, men FAU-representantene på førstetrinn var godt fornøyd.       

4.2. Nybygg:  

Det er nedsatt et kunstutvalg som skal utarbeid kunstplan for nybygget. Det vurderes 2 store 

verk istedenfor flere små, utenfor og inne i bygget. Budsjettet er 500.000. 

Riggområde planlegges mellom gymsal og binge. Gymsal stenges. Kunstgressbanen blir 

tilgjengelig.  Bygget skal være ferdig til skolestart 2023  
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4.3. Oppgradering av eksisterende skolebygg: 

Oppgraderingen omfatter pt ventilasjonsanlegg, overflater og sanitærrom.  

Utfordringer rundt skolekjøkken til opplæring og SFO-måltidet beskrives i høringsinnspill til 

Skolebruksplanen for 2021-2030 (se punkt 4.6).   

4.4. Ulriken avlastningsskole  

Etat for bygg og eiendom er ansvarlig for prosjektet med å klargjøre/ombygge Ulriken med 

læringsarealer for alle trinnene, skolekjøkken og K&H-verksteder. Skolen blir innkalt til møte om 

busstransport til/fra Ulriken og kroppsøvingslokaler etter påske.  

4.5. Metodisthjemmet – rehabilitering og nybygg (2023).  

Mer informasjonsmøte kommer, men skolen vil trolig være stengt i byggeperioden.  

4.6. Skolebruksplan 2021-2030 

Bergen kommune har nylig sendt skolebruksplanen for 2021-2030 på høring:  

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/skolebruksplan-for-bergen-2021-2030 med 

høringsfrist 16. April. Rektor har skrevet utkast til høringssvar som etterlyser tiltak for å 

forbedre skolekjøkken både av hensyn til undervisning og matlaging til SFO. Eiendomsgruppen 

får oversendt utkastet og kommer med innspill.   

4.7. Bøker til skolebiblioteket 

Enkelte bøker på skolebiblioteket er så populære at de blir utslitt og må erstattes. Skolen vil 

gjerne bruke bibliotekbudsjettet på nyere bøker og tar gjerne imot brukte bøker i visse serier fra 

foreldrene. FAU er positive til dette og rektor får utarbeidet en liste over hvilke bøker/serier 

biblioteket helst vil ha.   
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